



Bestyrelsesmøde – Referat

Mødedato: Onsdag den 19. maj 2025, kl. 17.00

Niels Alsted (NA), Claus Karlskov (CK), Poul-Erik Thomsen (PET), Ole Jensen (OJ), Erik Bjerregaard (EB), Lis S. Maden (LSM), Stephen Bihl (SB) og Allan Jørgensen (AJ)

Mødeleder/referant: SB

Afbud: LSM

1. Opfølgning på referat fra sidste møde – er der noget som hænger?

- Intet

2. Set og sket i GGK – bordet rundt

- Intet

3. Input fra SB

- Donationsskrivelse 2025 – AJ rundsender og skrivelsen tilrettes inden udsendelse til medlemmer.
- Vision2030 – SB har fået præsentation fra DGU – rundsendes til bestyrelsen
- Kontorbemanding i ferie – Bestyrelsen forsøger at dække i ferien – liste laves.
- Uge30 – AJ har næsten bemandingen på plads – enkelte huller – liste sendes til bestyrelsen
- Forespørgsel på lån af lokale i vinterperioden – vi tager en dialog om antal, varme etc.
- OBS på brugen af golfbox som kommunikationskanal – SB kontakter relevante personer.
- Enkelte turneringer er ikke på golfbox – EB tjekker op på det.
- Parabil kan evt. parkeres ved greenkeeperne – OJ og Esben ser på det.
- Forespørgsel på mulighed for at slå fra græs på rangen – udfordrende pga. ressourcer m.v. – kan ikke imødekommes – SB svarer.

4. Rekruttering

- Der køres løbende kampagner

5. Status på økonomi (PET)

- Råbalance er nogenlunde på budget – enkelte afvigelser
- Overdragelse fra ekstern bogholder – kasserer/AJ og ekstern i dialog.

6. Nyt fra udvalgene – hvis der er noget/kort orientering

- Baneudvalg – afholder møde den 21. maj.
- Ad hoc – Simulatorgruppen arbejder ihærdigt og har kontakt til flere fonde. Forventer positive meldinger inden for kort tid. Forventer at "gå i jorden" inden sommer.
- Begynderudvalg – over 40 spillere er i gang – kører begyndere både onsdag og torsdag.
- Juniorudvalget – forespørger på billetbetaling til Danish Golf Championship – kørsel klarer de selv. OK
- Cafeudvalget – udfordringer med kaffeautomaten – CK undersøger alternativer

7. Nyt fra klubsekretæren/kontoret

- Travlhed og nok at se til



- Vedr. golfbox så undersøger EB om mulighed for bookning af 9 huller
- AJ sørger for indkøb af supplerende borde til terrassen
- Kontakter ISI – omkring reservationer i juli (obs på at det kan være trænerteamet)

8. Næste møde: er kalendersat til 23. juni (Skt. Hans) – det flyttes – ny dato findes.

9. Eventuelt

- Bestyrelsesudflugt bliver til Silkeborg